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INTERPELACJA 
Dotyczy: wysuwanych słupków na ulicy Piotrkowskiej 

 Szanowna Pani Prezydent, 

Słupki automatyczne zamontowane na Piotrkowskiej podczas jej remontu 10 lat temu od samego początku 
funkcjonowania były przedmiotem zaciekłej debaty i zainteresowania mieszkańców. Od lat słupki są 
nieużywane na co dzień, pomimo ewidentnej potrzeby.  

Proszę o informację: 

• Kto (jakie jednostki i instytucje oraz jakie osoby w tych instytucjach) dysponuje pilotem do 
opuszczania/podnoszenia słupków na ulicy Piotrkowskiej, oraz ile jest łącznie takich pilotów?  

• Ile poleceń opuszczenia/podniesienia słupków na ulicy Piotrkowskiej wydało Łódzkie Centrum 
Wydarzeń w 2023 i 2024 roku? 

• Ile poleceń (oraz z czyjej dyspozycji) opuszczenia/podniesienia słupków na ulicy Piotrkowskiej wydano 
ogólnie w 2023 i 2024 roku? 

• Czy słupki są regularnie serwisowane? Z jaką częstotliwością odbywa się ich serwisowanie i kiedy było 
ostatni raz wykonywane?  

 Z wyrazami szacunku, 
       Kosma Nykiel 




